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De vergadering wordt geopend om 18:02 

OPENBARE ZITTING 
 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering/het 
werkbezoek van resp.15 en 29 mei 2018 

Gedeputeerde Vercamer was verontschuldigd op 15 mei. Met 
deze aanvulling wordt het verslag goedgekeurd. 

Raadslid Van Gucht merkt op dat er weinig aanwezigen waren 
op het werkbezoek. Raadsvoorzitter De Troyer beaamt dit maar 
geeft aan dat het een inhoudelijk interessant bezoek was. Ze 
bedankt de voorzitter, de betrokken gedeputeerde en de 
administratie voor de organisatie. 

2. Landbouw en Platteland 
Lidmaatschap van de vzw Koninklijke Maatschappij voor 
Landbouw en Plantkunde i.k.v. de Floraliën: 

- Goedkeuring deelname met inbreng 
- Toekenning van een subsidie voor 2018 
- Aanduiding van 1 vertegenwoordiger in de AV 
- Voordracht van 1 vertegenwoordiger in de RvB 

Gedeputeerde Vercamer geeft technische toelichting. De 
vereniging wijzigde de statuten zodat rechtspersonen lid kunnen 
worden. De instap is echter beperkt; daarom wordt de 
financiering uitgesplitst in een instapkost en een werkingskost. 

Er zijn geen opmerkingen of vragen. 

Op voorstel van de voorzitter worden de agendapunten vijf tot 
twaalf eerst behandeld. De vergadering gaat hiermee akkoord. 

5. Integraal Waterbeleid 
Bouw van een pompstation op de Vuntebeek te Melle 
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze 
van vereenvoudigde onderhandelingsprocedure met 
voorafgaande bekendmaking 
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Geen vragen. 

6. Integraal Waterbeleid 
Ruimen van wachtbekkens “Zaubeek” te 
Kruishoutem/Wortegem-Petegem 
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze 
van openbare procedure 

Geen vragen. 

7. Integraal Waterbeleid 
Bouwen van een pompstation op de Bosbeek te Wichelen in 
samenwerking met De Vlaamse Waterweg 
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze 
van openbare procedure en goedkeuring van de 
samenwerkingsovereenkomst 

Raadslid Scheire stelt de vraag of er reeds zicht is op de timing 
van de uitvoering. Gedeputeerde Hertog repliceert dat dit 
afhangt van de Waterweg. Luc De Winne vult aan dat de 
Waterweg snel wil gaan in dit dossier. Na de zitting van de Raad 
wordt de beslissing aan de Waterweg overgemaakt. 

8. Integraal Waterbeleid 
Saneringsruiming van het tweede deel van het bufferbekken op 
de Bettelhovebeek te Zottegem 
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze 
van openbare procedure 

Geen vragen. 

9. Mobiliteit 
Fietssnelwegen – aanleg van een gedeelte in de Haven van 
Gent langs de Langerbruggestraat 
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze 
van openbare procedure 

Raadslid Vervliet: “Wanneer wordt met de werken gestart?” 
Gedeputeerde Hertog, bijgetreden door Mark Cromheecke 
antwoorden dat NSP hierin de coördinerende partij is. De timing 
is nog niet duidelijk. 

10. Mobiliteit 
Fietssnelwegen – bouw van een fietstunnel t.h.v. de F44 
inclusief aansluitingen te Dendermonde 
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze 
van openbare procedure 

Gedeputeerde Hertog licht toe dat er een strikte termijn 
gehanteerd wordt wegens de koppeling aan een EFRO-dossier. 

Raadslid Vervliet vraagt naar de concrete aanvang van de 
werken. Uit het antwoord van gedeputeerde Hertog en Mark 
Cromheecke: blijkt dat Infrabel aan zet is; het bedrijf is 
verantwoordelijk voor de aanleg van de tunnel. Tegen 2020 
moet alles gerealiseerd zijn, maar verloopt volgens schema. 
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Raadslid Van Gucht: “In hoeverre is dit gekoppeld aan sluiting 
overweg?” Gedeputeerde Hertog antwoordt dat dit een 
doodlopende straat wordt, voetgangers en fietsers kunnen wel 
door. 

11. Mobiliteit 
LAF – aanleg tussen de Bergweg en de Doorsteeklaan 
langsheen de Dender te Aalst 
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze 
van openbare procedure 

Raadslid Vervliet vraagt naar de timing. Gedeputeerde Hertog 
antwoordt dat dit zo snel als mogelijk wordt gerealiseerd maar 
dat dit afhankelijk is van de geldende procedures en van de 
betrokken aannemers. 

12. Mobiliteit 
Fietssnelwegen – aanleg van een gedeelte aan fietssnelweg 
F2 langs de spoorlijn te Wetteren 
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij 
wijze van openbare procedure 

Gedeputeerde Hertog stelt het optimale scenario voor. En 
schetst zo een beeld van het verloop. 

Raadslid Gillis vraagt na of er paaltjes worden gebruikt voor de 
afbakening. Dit wordt nog verder bekeken.:  

Uit de toelichting door gedeputeerde Hertog blijkt dat de 
fietssnelweg zal worden onderbroken door een aantal 
voorrangswegen. Er wordt bekeken welke wegen zullen gekruist 
worden. Bruggen of tunnels zijn niet altijd mogelijk.  

Raadslid Maes stelt dat Fietsers voorrang geven belangrijk is 
voor de veiligheid. Voor zover mogelijk wordt hieraan tegemoet 
gekomen. 

Raadslid Scheire merkt op dat de gemeente Wichelen een 
vrachtwagenparking heeft aangelegd op deze as. Gedeputeerde 
Hertog antwoordt dat dit wordt mee genomen in het overleg. 

 

3. Ruimte 
Strategisch project Denderland – Energielandschap Denderland: 

- Akteneming van de resultaten en conclusies van het 
onderzoek 

- Engagement om deze op agenda te plaatsen van andere 
beleidsdomeinen en bestuursniveaus, deze mee te nemen 
tijdens de screening van het PRS, bestaand en toekomstig en te 
onderzoeken hoe ruimtelijke energieplanning gebiedsgericht kan 
ingezet worden 

Zie bijlage  

Gedeputeerde Verhoeve leidt in en stelt een nieuwe publicatie 
voor.  
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Boris Snauwaert licht toe aan de hand van een presentatie, met 
bijzondere focus op Energielandschap Denderland.  

Raadslid Maes heeft vragen bij de efficiëntie. Energie-efficiëntie 
is noodzakelijk, Er is nood aan de optimalisatie van het gebruik 
van de alternatieve energiebronnen, zo bijvoorbeeld zonne-
energie. Mark Cromheecke antwoordt dat door de technische 
evolutie een capaciteitsverhoging volgt. Dit helder in beeld 
brengen is het vernieuwende van de studie. 

Raadslid Peleman: “De helft van energieverbruik wordt gedekt, 
is dit inclusief het potentieel van alle daken?” Boris Snauwaert 
bevestigt dat dat is meegerekend in de oefening. 

Raadslid Peleman: “En wat met biomassa; materiaal uit 
houtkanten bijvoorbeeld?”. Boris Snauwaert antwoordt dat ; 
biomassastromen talrijk zijn. In de studie gaat het over 
houtkanten. Reststromen van duurzaam groenbeheer vormen 
grondstof voor lokale warmte productie. In de studie worden 
bijkomend ook nog andere stromen bekeken. Zo bijvoorbeeld 
reststromen uit de voedingsindustrie. 

Raadslid Peleman: “Hoeveel dekt dit van de energievraag van 
de regio (warmte en energie). Boris Snauwaert: “Met de 
biomassa opgenomen in de studie gaat het over 8% van het 
totale aandeel energie. Concreet: vier strategische locaties in 
Denderland (energie-hubs). Deze e-hubs zijn er nu nog niet, het 
betreft een visie. Ook lokale warmte vragen worden bediend. 
Mark Cromheecke vult aan: Deze e-hubs bevinden zich op 
bedrijvensites.  

Raadslid Peleman: “Restwarmte omzetten naar hoogwaardige 
energie is niet evident.” Mark Cromheecke verwijst naar de 
beleidslijn warmte.  

Raadslid Boels verwijst naar de voorstelling warmtenet in Eeklo. 

Raadslid Gillis vraagt of deze ruimtelijke vertaling ook gepland 
voor andere delen van de provincie? Boris Snauwaert: “Deze 
vraag wordt aan deputatie en provincieraad gesteld.” 

 

4. Economie – Completion havenfusie North Sea Port 
Goedkeuring statutenwijziging, uitvoering van de 
fusieovereenkomst, van het addendum en van de herschikking 
van de Raad van Bestuur, mandaat aan de provinciale 
vertegenwoordiger in die zin 

Gedeputeerde Verhoeve leidt het dossier in. Dit is de tweede 
fase van de fusie. Er zijn geen nieuwe juridische elementen. Er 
wordt mandaat verleend aan de provinciale vertegenwoordiger 
(Jo De Cuyper). De voordrachten van kandidaten zijn 
momenteel nog niet bekend gemaakt, maar deze zullen bekend 
zijn op het moment van de provincieraad. Gedeputeerde 
Vercamer uit zorgen bij de vertegenwoordiging, gelet op de 
investering van het provinciebestuur in dit dossier, en wijst er op 



 p. 5/5 
 

./... 

dat het provinciebestuur één effectief en waarnemend lid had in 
de raad van bestuur van het Havenbedrijf. Deze waarnemende 
functie was nog niet ingevuld. Er was een vraag gesteld tot 
overleg, maar dit heeft nog niet plaatsgevonden. Dit werd door 
gedeputeerde Vercamer medegedeeld aan de provinciale 
vertegenwoordiger. 

13. Varia 
Geen varia. 

 

De voorzitter sluit de vergadering. 

 

De secretaris    De voorzitter 

 

 

Nicole Van Duyse   Dirk Otte 

Ambtenaar- verslaggever 

Astrid Vliebergh  


